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INTERPELACJA  
W sprawie problemów z zakupem mieszkania 

 

Szanowny Panie Prezydencie 
 

Na dyŜur zgłosił się [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 
2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony 

Informacji Niejawnych], mieszkaniec zamieszkujący na ulicy śywieckiej [wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek 

Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] . Kiedyś była to pracownia ale od kilku 
lat [wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 

publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. Ochrony Informacji Niejawnych] ma 
wszelkie umowy na wynajem mieszkania . Wydaje się więc ,Ŝe powinny obowiązywać 
tutaj zasady takie jak w przypadku sprzedaŜy mieszkań . Proszę o informację w tej sprawie 
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